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ZAPISNIK 

7. REDOVNE SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  LOVAĈKOG SAVEZA PRIMORSKO-

GORANSKE ŢUPANIJE, ODRŢANE 06.07.2011. god. S POĈETKOM U 12,30 SATI U 

LOVAĈKOJ KUĆI HŠ-a U ZELENOM VIRU KOD SKRADA. 

Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, A. Petrinić, D. Mušćo, A. Loknar, B. Miklić,  

                T. Tondini, J. Pavić, M. Mauhar i R. Abramović. 

Ostali prisutni: J. Crnković, V. Šporĉić i A. Šoić. 

Odsutni: D. Sokolić. 

 

Predsjednik J. Malnar, nakon što je pozdravio sve nazoĉne, dao je rijeĉ domaćinima 

R. Abramoviću i V. Šporĉiću koji su izrazili zadovoljstvo što se sjednica IO-a, odrţava na 

njihovu podruĉju u samom centru lovišta kojim gospodari LD „Divokoza“ Brod na Kupi. 

Informirali su o problemima i postignućima u radu LD-a, te poţeljeli uspješan rad ĉlanovima 

IO-a i ugodan boravak u prostorima Hrvatskih šuma. 

 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 6. sjednice IO-a 

2. Osvrt na odrţanu Skupštinu LS-a 

3. Priprema za poĉetak obrazovanja lovaca u 2011/12. god.  

4. Informacija u svezi korištenja sredstava lovozakupnina u 2011. god., te donošenje 

odgovarajućih odluka 

5. Informacija u svezi opremanja Muzeja šumarstva, lova i ribolova u Brodu na Kupi 

 5.1. Poziv LD-a za doniranje lovaĉkih trofeja 

6. Izvještaj sa sjednica povjerenstava i komisija odrţanih izmeĊu dviju sjednice IO-a: 

 6.1. Izdavaĉki savjet 

 6.2. Komisija za ocjenjivanje lovaĉkih trofeja 

 6.3. Povjerenstvo za zaštitu ugroţenih vrsta … 

7. Primjedbe i prijedlozi ĉlanica: 

 7.1. Problem odnosa izmeĊu LD-a na Rabu 

8. Razliĉito: 

 

Ad. 1.  

Zapisnik 6. sjednice jednoglasno je prihvaćen bez primjedbe. 

 

Ad. 2. 
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 Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je predsjednik Josip Malnar. Skupština se 

odvijala u lijepom primorskom ambijentu, rad Skupštine protekao je bez nekih posebnih 

znaĉajki mirno i radno. Primjećuje da je moţda trebao prokomentirati Izvještaj o radu i 

Program rada i ako su materijali dostavljeni na vrijeme i na kvalitetnoj razini, pa su se svi 

zastupnici mogli pripremiti i kvalitetno uĉestvovati u raspravi, što je i bio sluĉaj. TakoĊer je 

dao obrazloţenje u svezi povrata lovozakupnina za drţavna lovišta, naime i ta sredstva se 

vraćaju u Ţupaniju i koriste kroz programe Saveza i Ţupanije kao i lovozakupnine 

ţupanijskih lovišta. I na kraju zakljuĉuje, da je Skupština protekla u mirnom i radnom tonu, a 

rasprava i odaziv zastupnika kao i gostiju bio je na primjerenoj visini.     

 A. Loknar, Primjećuje da bi lovište „Cetin“ s kojim gospodari LD „Jelenski Jarak“ 

Vrbovsko po strukturi vlasništva trebalo biti ţupanijsko, a ne drţavno lovište budući da 

prevladava privatno vlasništvo, oĉito je da je netko pogriješio.  

 

Ad. 3. 

 Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je predsjednik Povjerenstva za obrazovanje T. 

Tondini. U ovom trenutku ukupan broj kandidata je 26, a oĉekuje se do poĉetka seminara da 

će se grupa povećati i do 40 kandidata. Seminar će poĉeti sredinom devetog mjeseca, a 

pripreme u svezi s tim su u tijeku. Za lovoĉuvare i ocjenjivaĉe trofeja za sada nema interesa, 

što ne znaĉi da se do kraja seminara za lovce neće prikupiti manje grupe. Pozivamo sva 

lovaĉka društva da ako imaju potrebe prijave kandidate. Radi se na pomlaĊivanju rogista, te 

nabavci dijela odjeće i instrumenata.  

 J. Malnar; Lovaĉka društva su uglavnom riješila pitanje obrazovanja lovoĉuvara i 

ocjenjivaĉa trofeja, pa je i interes izostao. Ispiti za lovoĉuvare i ocjenjivaĉe trofeja će se 

organizirati bez obzira na broj kandidata. Rogiste i Pjevaĉki zbor «M. Laginja» Savez  će i 

nadalje podrţavati. 

 

Ad. 4. 

 Predsjednik Saveza J. Malnar ukratko je obrazloţio prijedlog programa za korištenje 

sredstava lovozakupnina /ĉlanak 27. ZOL-u/ s kojim smo išli prema Ţupaniji. Zahtjev je dosta 

realan i ako bi se u ovom trenutku mogao nazvati «Planom ţelja», što će biti prihvaćeno to 

će se tek vidjeti. Od predloţenog izvjesno je da će se ostvariti /u fazi dogovaranja/ iznos od 

160.000,00 kn namijenjen adaptacijama i izgradnji lovaĉkih objekata.    

Red. 
Br. 

NAZIV LOVAČKOG 
DRUŠTVA 

NAZIV PROGRAMA 
UKUPNO                          

/kn/ 

1. „OREBICA“ CRES DOVRŠETAK LOVAĈKOG DOMA 10.000.00 

2. „TUHOBIĆ“ KRASICA POPRAVAK KROVA NA LOVAĈKOJ KUĆI 10.000,00 

3 „KAMENJARKA“ KORNIĆ IZGRADNJA LOVAĈKOG DOMA 25.000,00 

4. „MEDVIĐAK“ DRIVENIK ADAPTACIJA LOVAĈKE KUĆE 25.000,00 

5. „SRNDAĆ“ GRIŢANE 
ADAPTACIJA PROSTORA ZA PRIPREMU I 
ODLAGANJE MESA DIVLJAĈI 

10.000,00 

6. „SRNJAK“ FUŢINE-LOKVE 
ADAPTACIJA PROSTORA ZA PRIPREMU I 
ODLAGANJE MESA DIVLJAĈI 

10.000,00 
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7. „VEPAR“ BRIBIR 
ADAPTACIJA PROSTORA ZA PRIPREMU I 
ODLAGANJE MESA DIVLJAĈI 

10.000,00 

8. „TETRIJEB“ ĈABAR DOVRŠETAK IZGRADNJE LOVAĈKE KUĆE 10.000,00 

9. 
STRELJAĈKI KLUB 
„KVARNER“ KUKULJANOVO 

NADSTREŠNICA NA STRELJANI „VOJSKO“  
NA KUKULJANOVU 

50.000,00 

UKUPNO 160.000,00 

 
 J. Crnković; Predlaţe da se pomogne LD-u «Jelen» Skrad – Ravna Gora oko 

opremanja Gatera za divlje svinje u kojem će se odrţati Drţavno prvenstvo pasa glasnog 

gona. 

 J. Malnar; Pomoći će se u okviru mogućnosti Saveza. 

 I. Bolonić; Izraţava nezadovoljstvo predviĊenim sredstvima za LD «Kamenjarka» 

Kornić /25.000,00 kn/. 

 M. Linić; Protivi se dodjeli sredstava iz lovozakupnina LD-a koja nisu lovozakupnici. 

Smatra da to treba ići iskljuĉivo preko lovozakupnika odnosno koncesionara. Smatra da ne 

treba stimulirati cijepanje lovaĉkih društava. 

 I. Bolonić, Podrţava M. Linića. 

 J. Malnar; Iznosi podatke koliko je tko dobio iz sredstava lovozakupa. Tako na primjer 

LD «Orebica» Krk oko 380.000,00 kn što premašuje uplaćena sredstva lovozakupa. 

Naglašava da broj ĉlanova ne moţe biti kriterij, treba pratiti koliko tko dobiva kroz duţe 

razdoblje. 

 B. Miklić; Lovozakupnine su odreĊene na temelju vrijednosti divljaĉi. 

 D. Mušćo; Podrţava mišljenje da ne treba stimulirati da se neke lovne jedinice 

izdvajaju u posebna društva. 

 A. Loknar; Velike su razlike izmeĊu lovozakupnina u drţavnim i ţupanijskim 

lovištima. Neka LD-a imaju velike prihode od šljuka, dok neka nemaju ili imaju simboliĉno. 

 Prijedlog Plana korištenja lovozakupnina koji je upućen Ţupaniji prihvaćen je s 11 

glasova za i 1 glasom suzdrţanim /I. Bolonić/. 

 I. Bolonić; Predlaţe da se izvrši analiza tko je koliko dobio sredstava prema ĉlanku 

27. ZOL-u, što je jednoglasno prihvaćeno.   

 

Ad. 5. 

 Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je T. Tondini Koordinator Saveza za opremanje 

Muzeja u Brodu na Kupi. Privodi se kraju prikupljanje trofeja doniranih od strane LD-a i 

lovaca pojedinaĉno. Traţi veći angaţman ĉlanova IO-a na prikupljanju i doniranju trofeja, te 

poziva sve lovce i LD-a /koja to nisu uĉinila/ da se ukljuĉe u ovu korisnu akciju. Prepariranje 

pernate i krupne divljaĉi je pri kraju i ako nedostaju neki eksponati. Ukupni troškovi ureĊenja 

i opremanja Muzeja kreću se oko 7 milijuna kn. 

 J. Malnar; LS ima dosta troškova oko opremanja pa će se to nastojati riješiti s 

Ţupanijom. Postavlja pitanje što još od trofeja nedostaje? 
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 R. Abramović; Nakon tri godine rada na opremanju Muzeja angaţiran je poznati 

arhitekt za opremanje muzeja /opremao Muzej u Krapini/, pa će se na ţalost dosadašnja 

koncepcija morati mijenjat. Smatra da se ne moţe nikome prepustiti da mijenja koncepciju 

bez utjecaja lovaca i šumara. 

 T. Tondini; Koncepcija arhitekta je specijalizirano postavljanje po loĊama. Nedostaju 

eksponati nekih vrsta visoke divljaĉi /jelen aksis, srna i …/, te ostali kvalitetniji eksponati, jer 

je dosta toga donirano što baš i nije primjerene vrijednosti. 

Ad. 6. 

6.1. Po ovoj toĉki izvijestio je J. Malnar. Rukopis edicije «Tetrijeb gluhan u Gorskom 

Kotaru» je u završnoj fazi, radi se na financijskoj konstrukciji, a oĉekuje se tiskanje do kraja 

2011. god.  

 6.2. Po ovoj toĉki izvijestio je tajnik A. Šoić, te predloţio da se otkupi odgovarajući broj 

knjige «Ocjenjivanje lovaĉkih trofeja» V. Varićaka. Jednoglasno je zakljuĉeno da se otkupi 

20 primjeraka navedene knjige. 

   6.3. Po ovoj toĉki izvijestio je B. Miklić predsjednik Povjerenstva. Podrţava tiskanje 
«Tetrijeba ….», kao i Web stranicu LS-a, te predlaţe da se pod hitno naĊe osoba koja bi 
izradila, a moţda i podrţavala Web stranicu. Ima poteškoća oko prikupljana nekih podataka, 
ali se nada da će se i to riješiti.  
 T. Tondini: Šteta bi bila da radi nedostatka nekih podataka stopiramo izlaţenja 
«Tetrijeba …». 
 A. Loknar; Šteta je da je stanje Tetrijeba u Gorskom kotaru takvo kakvo jest, ali tu se 
teško da nešto promijeniti.  
 
Ad. 7.  
 7.1. Predsjednik J. Malnar izvijestio je ĉlanove IO-a o sastanku s predstavnicima LD-a 
s Raba koji je odrţan prije sjednice IO-a u Delnicama. Nakon kraće rasprave u kojoj su 
uĉestvovali svi predstavnici LD-a zakljuĉeno je: Predsjednici LD-a duţni su pripremiti 
prijedlog «Pravilnik o lovnom redu» za lovište kojim gospodari LD «Kunić» Rab. Ako je 
potrebna pomoć Savez će je pruţiti. Rok izrade 31.08.2011. god. Savez će biti supotpisnik 
Pravilnika.    
 
Ad. 8.  

8.1. Prijedlozi LD-a za odlikovanja svojih ĉlanova odvija se sukladno normativnom 
aktu. Pozivaju se, još jednom, sva lovaĉka društva koja imaju pravo na odlikovanja u ovoj 
godini da upute svoje prijedloge. Krajnji rok je 30.10.2011. god., prijedlozi koji stignu iza toga 
roka rješavat će se u idućoj godini. 

8.2. Trebalo bi osmisliti i adekvatno dizajnirati odgovarajuća priznanja LS-a zasluţnim 
lovcima i institucijama. 

8.3. IO podrţava ekološku «Akciju MURVA» koju je pokrenuo HLS. 
8.4. Pripremiti novi Ugovor o dijelu za tajnika Saveza, s toĉno preciziranim radnim 

vremenom, naknadom i ostalim bitnim za funkcioniranje Saveza.  
 
Sastanak je završio u 14,00 sati. 

 
Dobra Vam kob! 

 
 
Pripremio: 
____________ 
Ante Šoić, prof. 

Predsjednik:                                                                   
____________________ 

                                        Mr. sc. Josip Malnar, v.r. 
 


